
Protokoll 

8 oktober 2024 Finnstugan 

 

1. Mötets öppnande 

Anneli förklarar mötet öppnat 

2. Val av justerare 

Ingemar och Henrik 

3. Godkännande av dagordning 

Godkändes. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Anneli gick igenom anteckningar från föregående protokoll. 

5. 1. Ekonomi 

Håkan redovisar resultatrapporten hittills för året.    

2. Uppföljning av karta Ringbadet 

Avtalet är skrivet, Lagans IBK har nu gett sitt bidrag och kartritaren är igång.  

3. Uppföljning av nya kartprojekt 

OL-sektionen har möte nästa tisdag och ska då diskutera detta. 

4. Tävlingar 2025 

Vid förra mötet diskuterades att anordna ett Traillopp vid Finnstugan. Ingemar, Martin och 

Fredrik arbetar vidare med detta.  

Ansökan om Lagadalskampen 10/5 är inskickad. Detta kommer också diskuteras under OL-

sektionens möte nästa vecka. 

5 Diskussion med SISU 

RF-SISU söker kontakt och dialog för samverkan. 

6 Julbord 

Förslag på datum: 22/11, 29/11 eller 6/12. Martin får i uppdrag att undersöka lokal mm. 

 

 



7 Uppföljning av fördelning arbetsuppgifter 

Dokument för styrelsemedlemmars arbetsuppgifter är klart. Dokumentet för kommittéernas 

arbete ligger på is. 

8. Övriga frågor 

Henrik tar upp frågan om nytt klubbtält då det andra har gått sönder. Beslutas att köpa nytt 

och Henrik får i uppdrag att undersöka detta. 

9. Kommande möten 2024 

5/11 (Ingemar) och 3/12 (Håkan). 

 

10. Mötets avslutande 

Mötesordförande förklarar mötet avslutat.  

 

Protokollsekreterare                 Justerare  Justerare 

 

Sandra Elg                 Ingemar Ericsson Brodda Henrik Carlsson

  

 


